
PROJEKT
Protokół Nr 37/2021

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego
Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 16 sierpnia 2021 roku
Miejsce posiedzenia: Kino „Sokół”, Plac Kościuszki 24.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o 14.17.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski- Przewodniczący Komisji Finansów
Protokołował:  Kamil Piotr Jurgiel – Wydział Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska.
Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - wg załączonej listy obecności
Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2021 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka

na lata 2021-2031.
5. Projekt  uchwały  w  sprawie  stanowiska  dotyczącego  podwyższenia  kapitału

zakładowego Spółki pod nazwą Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowo-Handlowe
„Agromech” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Sokółce.

6. Projekt  uchwały  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla
niepublicznych i  publicznych szkół i  placówek oświatowych oraz osoby fizyczne i
osoby  prawne  niebędące  jednostkami  samorządu  terytorialnego  oraz  trybu
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

7. Wolne wnioski.
Przebieg posiedzenia:

Ad. 1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Kułakowski poddał pod głosowanie porządek obrad.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad. 2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Kułakowski  poddał  pod  głosowanie  protokół  z
poprzedniego posiedzenia.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad. 3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2021 rok.
Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek.



Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję:
Radny  Jarosław  Panasiuk:  Panie  przewodniczący  ja  chwiałbym  zadać  pytanie   do  Pani
Skarbnik, chodzi mi o tą dotacje  10 tys.  na OSP, czy to na wszystkie OSP czy na jakieś
wyznaczone?
Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek: Może ja na   skróty powiem. Te pieniądze, widziałam, że
wpłynęły,  mam  tylko  klasyfikacje.  Wiem  że  dotyczą  OSP.  Jeszcze  do  mnie  nie  dotarła
informacja  którego  konkretnie  Osp   dotyczy.  Jak  będzie  umowa,  czy  będę  miała  więcej
szczegółów to Państwu podam. Natomiast chodziło o to aby wprowadzić te dane i żeby była
możliwość podpisania umowy.
Radny  Jarosław  Panasiuk: Jeszcze  mam  jedne  pytanie.  Chodzi  mi  o  to  zmniejszenie
Wodociągu w Starej Kamionce o 250 tys.?
Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek: To jest złudne zmniejszenie, de facto jest to zwiększenie do
980,  z uwagi na moce przerobowe, jest wpisane w treści.
Radny Jarosław Panasiuk: Ale ja to rozumiem. Jak to złudne? Zdejmujemy 250 tys.
Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek: Dlatego mówię, że złudne. Dlatego, że zwiększamy do 980
z uwagi na moce przerobowe i informacje które uzyskałam. Prezes uważa, że do końca roku
prawdopodobnie będzie wykonany projekt i  na to wystarczyło by te 50 tys. które zostaje.
Pozostałą kwotę została wpisana  do WPF-u na rok następny. Czyli w WPF-ie w wykazie
przedsięwzięć mamy kwotę 980 tys.  z czego 50 tys.  na rok bieżący i 950 na rok następny,
żeby była możliwość podpisania umowy.
Radny Jarosław Panasiuk:  Czyli w tym roku nie zrobimy ani metra tergo wodociągu, bo
nie ma projekty bo nie ma nic, co nie. Co stało na przeszkodzie, że tyle czasu rozmawialiśmy
z panem pełnomocnikiem byliśmy tam na zebraniu u tego mieszkańca, który do prawdy płaci
podatki  i  zatrudnia  ludzi,  ma ciężką  sytuację.  Potrzebuje  tej  wody,  bardzo potrzebuje  tej
wody. No i 2 lata to ciągnie się, a nawet i trzy. No i nie możemy tego zrobić. No ja tego nie
rozumiem. Bo Jeżeli byliśmy z pełnomocnikiem na spotkaniu i obiecaliśmy, że będzie to  21
roku zrobione. 21 rok mija.
Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek: Panie Antoni – Pan się odniesie? Czy?
Pełnomocnik Antoni Stefanowicz: To przecież Pan Burmistrz Juchnik.
Radny Jarosław Panasiuk: No, dobrze na sesji zapytam. Dziękuje ślicznie.
Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek:  Dziękuje.
Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Kułakowski poddał pod głosowanie autoporawek.
Komisja Finansów 3 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi”
Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Kułakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
wraz autopoprawkami
Komisja Finansów 3 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.
 
Ad. 4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata
2021-2031. Projekt uchwały wraz z autopoprawką  wynikającymi z budżetu przedstawiła Pani
Skarbnik Elżbieta Ziętek.
Brak pytań.
Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Kułakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
wraz z autopoprawką  wynikającymi z budżetu.
Komisja Finansów 3 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.



Ad.5
Projekt  uchwały  w  sprawie  stanowiska  dotyczącego  podwyższenia  kapitału  zakładowego
Spółki pod nazwą Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowo-Handlowe „Agromech” Spółka z
ograniczoną odpowiedzialnością w Sokółce.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza Pan Adam Juchnik.
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję:
Radny Daniel Supronik: Co na chwilę obecną dzieje się  w Agromechu?, 
Z-ca Burmistrza Adam Juchnik: Na chwilę obecną spółka Agromech prowadzi działalność
polegająca  na  działalności,  którą  świadczy  stacja  oraz  na  wynajmie,  byliście  państwo
informowani , wynajmie nieruchomości. 
Radny Daniel Supronik: Kto jest najemcą nieruchomości ?
Z-ca  Burmistrza  Adam  Juchnik:  Na  przykład:MPO  Białystok,  Barter  i  kilka  jeszcze
innych podmiotów. Nikt nie wynajął ani wydzierżawił  całości. Oddzielnie wynajmowana jest
przez spółkę hala, oddzielnie pomieszczenia biurowe, one  przynoszą w lipcu,  będzie  tutaj
na sesji pan prezes, nie tylko przychód ale też dochód. Sama ta działalność, czyli stacja plus
najem pozwala spółce osiągnąć dochód, on nie jest duży, nie chcę strzelać, proszę tego nie
traktować  jako  oficjalnej odpowiedzi,  ale  jest  to  chyba  10  tys. na  lipiec,  więc  takie
przynajmniej  mam informacje, ale to informacje przed zamknięciem księgowym miesiąca,
więc bazując na księgach prezes poda tą kwotę na pewno na sesji.
Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Kułakowski  poddał  pod  głosowanie  projekt
uchwały.
Komisja Finansów 3 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.
Ad. 6
Projekt uchwały sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i
publicznych szkół i placówek oświatowych oraz osoby fizyczne i osoby prawne niebędące
jednostkami samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich
pobrania i wykorzystania.
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz.
Brak pytań.
Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Kułakowski  poddał  pod  głosowanie  projekt
uchwały.
Komisja Finansów 5 głosami „za” i  1 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

Ad. 7 
Wolne wnioski.
Na tym posiedzenie komisji zakończono.

Protokołował Przewodniczący Komisji
Kamil Piotr Jurgiel Piotr Kułakowski


